
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2018–2019 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2019Z15463 

Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister van Volksgezondheid 
Welzijn en Sport over het bericht dat gemeenten bedden in de specialistische 
jeugdzorg gaan schrappen zonder alternatieve opvang (ingezonden 31 juli 
2019). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat de gemeenten in Noordoost-Brabant in 
2020 € 10 miljoen willen bezuinigen op de gespecialiseerde jeugdzorg terwijl 
goede alternatieve opvang niet is geregeld?1 

Vraag 2
Onderschrijft u de stelling dat «zorg dichterbij huis altijd beter is dan 
gespecialiseerde residentiële jeugdzorg binnen een instelling»? Bent u van 
mening dat jongeren nooit beter af zijn met opname in een instelling, zoals 
de wethouders als argument aandragen? Kunt u uw antwoord toelichten?2 

Vraag 3
Deelt u de mening dat geen een kind in de kou mag komen te staan? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de beschikbaarheid van geschikte plekken voor 
specialistische jeugdzorg voor kinderen gegarandeerd moet zijn en niet de 
omzet bij zorgaanbieders? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om, ter bescherming van de capaciteit in de specialistische 
jeugdzorg, niet uit te gaan van omzetgaranties, maar om in samenwerking 
met gemeenten de beschikbaarheid van noodzakelijke specialistische 
jeugdzorg te garanderen zoals werd verzocht in de motie Hijink3? Zo nee, 
waarom niet? 

1 https://dtvnieuws.nl/nieuws/artikel/sp-oss-wil-bezuiniging-jeugdzorg-voorkomen
2 https://www.facebook.com/SPafdelingInOss/? Specialistische jeugdzorg in de gevarenzone. 
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Vraag 6
Wat gaat u doen om te voorkomen dat de dreigende bezuiniging op de 
gespecialiseerde jeugdzorg in Noordoost-Brabant werkelijkheid wordt?
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